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Abstract (en)
Support block has a hydro-pneumatic side and an electric side, which allows the two sets of components to be separated. In addition all the
functioning components are mounted on the outside of one or other sides. Ink circuit has an ink cartridge (10), an additive cartridge (11), a recovery
cartridge (12), an accumulator (13), a principal filter (24) and electric valves (8). An ink transfer pump (14) has pressure temperature sensors (53)
which indicate the hydraulic and thermal conditions for the air pressure regulator (30).

Abstract (fr)
La présente invention concerne un circuit d'encre comprenant une cartouche d'encre (10), une cartouche d'additif (11), un réservoir de récupération
(12), un accumulateur (13), un filtre principal (24), des électrovannes (8), une pompe de transfert d'encre (14) équipée d'un capteur de pression /
température (53), un régulateur de pression d'air (30), ledit circuit d'encre comprenant un bloc support double face comprenant une face
hydropneumatique et une face électronique permettant de séparer les ensembles hydraulique, pneumatique et électronique, tous les composants
fonctionnels étant montés à l'extérieur sur l'une ou l'autre des deux faces. <IMAGE>
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